
Protokół Nr 40/2013 

 

z posiedzenia  Komisji  Samorządowej  Rady Miasta Ostrowca Św.  

w dniu 15 listopada 2013 r.  godz. 13.00 – 13.20 

 
Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji  - Zbigniew Moskalewicz. 

 

1. Lista obecności – w załączeniu. 

2. Sprawy wynikające z porządku obrad: 

 
Lp. Sprawa Wniosek/Stanowisko/Informacja 

(wynik głosowania) 

 Porządek posiedzenia:  

 

I. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zaopiniowanie projektów uchwał  

na sesję Rady Miasta Ostrowca 

Świętokrzyskiego w dniu 18 listopada 

2013 r. w sprawie: 

 

- zatwierdzenia rocznego planu 

kontroli oraz preliminarza wydatków 

Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

Ostrowca Świętokrzyskiego na 2014 r.; 

 

- Program współpracy Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski z orga-

nizacjami pozarządowymi i innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego w latach  

2014 – 2015;  

 

- ustalenia wysokości kwoty służącej 

do wyliczenia wysokości dotacji  

na finansowanie działalności centrum 

integracji społecznej; 

 

 

- zm. uchwały w sprawie warunków 

udzielania bonifikaty od opłaty z tytułu 

przekształcenia prawa użytkowania 

wieczystego w prawo własności; 

 

 

- zm. uchwałę w sprawie zaciągnięcia 

zobowiązania finansowego Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski;  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Komisja Samorządowa RM pozytywnie -

jednogłośnie – zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (projekt w załączeniu  

do protokołu). 

 

Członkowie Komisji Samorządowej RM 

pozytywnie -  jednogłośnie – zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. (projekt  

w załączeniu do protokołu). 

 

 

 

Komisja Samorządowa RM pozytywnie -

jednogłośnie – zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (projekt w załączeniu  

do protokołu). 

 

 

Komisja Samorządowa RM pozytywnie -

jednogłośnie – zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. (projekt w załączeniu  

do protokołu). 

 

 

Członkowie Komisji Samorządowej RM – 

przy ośmiu głosach za, dwóch głosach 

wstrzymujących się i przy braku głosów 

przeciwnych – pozytywnie zaopiniowali 

przedmiotowy projekt uchwały. (w załącze-

niu do protokołu). 

 



 

II.  

 

 

 

III.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Stan bezpieczeństwa w mieście  

w 2013 roku. 

 

 

 

Sprawy różne: 

 

- pismo Towarzystwa Przyjaciół 

Denkowa w sprawie ustanowienia roku 

2014 „Rokiem Miasta Denkowa”;  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Członkowie Komisji Samorządowej RM 

zapoznali się i przyjęli do wiadomości 

materiał przygotowany o stanie bezpie-

czeństwa w mieście w 2013 r. (w załączeniu 

do protokołu).  

 

 

Przewodniczący Komisji Samorządowej 

RM p. Z. Moskalewicz przedstawił  

członkom komisji przedmiotowe pismo.  

W trakcie dyskusji stwierdzono, że nie 

można ustanowić roku 2014 rokiem miasta 

Denkowa, ze względu na to, że Denków 

stracił swoje prawa miejskie w roku 1954. 

Nie można świętować czegoś czego nie ma 

już od 60 lat. Radna B. Buszkiewicz 

poinformowała  zebranych, że przekazała 

już uwagi Komisji Edukacji -w tym zakresie 

- Prezesowi Towarzystwa Przyjaciół Denko-

wa. Pani Radna B. Cudzik powiedziała,  

że zainteresowani powinni przedstawić 

program obchodów, wtedy można się 

zastanowić jaką formę mają przybrać te 

uroczystości. Radny W. Kacuga zwrócił 

uwagę, że komisja nie powinna się od tego 

odcinać. To jest jednak historia, którą należy 

uszanować. Tym bardziej, że towarzystwo 

nie występuje o środki finansowe na ten cel, 

tylko prosi o nadanie odpowiedniej rangi 

temu wydarzeniu. Na zakończenie dyskusji 

Radny Wł. Sajda powiedział, że gdyby 

zależało organizatorom na pozytywnym 

rozpatrzeniu tej sprawy, to pojawili by się 

dzisiaj na posiedzeniu komisji. Ponadto, 

Radny Sajda dodał, że występując z taką 

inicjatywą można się domyśleć, że chodzi 

również o wsparcie finansowe Gminy. 

Radny W. Lesiak oświadczył, że 

ustanowienie roku 2014 rokiem miasta 

Denkowa nie wchodzi w rachubę, i że 

władze TPD powinny zreflektować się co do 

tytułu obchodów. Jeśli Towarzystwo 

przedstawi inną propozycję, to wtedy można 

wrócić do tematu.  

 

Komisja Samorządowa RM zapoznała się  

z przedmiotowym pismem, nie zajmując 

przy tym żadnego stanowiska. (pismo  

w załączeniu do protokołu). 



- zapytanie Przewodniczącego Komisji 

Samorządowej RM p. Z. Moskalewicza 

– co Państwo Radni sądzą na temat 

obecnej sytuacji w Miejskim 

Przedsiębiorstwie Komunikacji  

w Ostrowcu Świętokrzyskim  -  

w świetle ostatnich wydarzeń? 

 

 

 

 

 

 

 

 

Członkowie Komisji stwierdzili, że sytuacja 

w MPK jest bardzo trudna. W chwili 

obecnej nie można stwierdzić kto ma rację. 

Radny W. Lesiak powiedział, że radni 

czekają na obiecaną - przez Prezydenta 

Miasta - sesję w tym temacie. Obecny  

na posiedzeniu komisji Wiceprezydent 

Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego –  

p. P. Górniak powiedział, że jeśli Prezydent 

zapowiadał taką sesję, to ona na  pewno się 

odbędzie w stosownym czasie. Wice-

prezydent powiedział również, że w tym 

przypadku należy oddzielić dwie sprawy: 

interdyscyplinarne i finansowe. W chwili 

obecnej, prowadzona jest w MPK kontrola 

przez Zespól Nadzoru Właścicielskiego 

UM. Radni RM na pewno zostaną 

poinformowani o jej wynikach i ostatecznej 

decyzji Prezydenta Miasta w tym zakresie. 

Na zakończenie dyskusji głos zabrał Radny 

St. Choinka i powiedział, że w całym tym 

chaosie zapomniano o tym, że MPK jest 

spółką, która ma świadczyć usługi dla 

pasażera. Pan Radny oświadczył,  

że odnosi wrażenie, że wszystko jest ważne 

w tym momencie, prócz interesu pasażera.  

A za organizację komunikacji miejskiej  

w mieście odpowiedzialna jest Rada Miasta. 

Radny stwierdził również, że Gmina 

„pompuje” pieniądze w MPK,  ale niestety 

nie widać żadnych pozytywnych wyników 

(coraz gorszy tabor samochodowy, 

ograniczenie kursów). Radny Wł. Sajda 

dodał, że przy tak dużych nakładach Gminy 

na MPK, to przejazdy w mieście powinny 

być za darmo. Wtedy, to miało by jakiś 

wymierny efekt. 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

 
Odrębne głosy do protokołu: nie zgłoszono.  

 

Termin następnego posiedzenia: do ustalenia. 

 

 

Protokołowała:                                                Przewodniczył: 

 

mgr Eliza Kaniewska                                               Przewodniczący Komisji Samorządowej RM 

    mgr Z. Moskalewicz 


